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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  21/2021 
 
Tid  23.05.2021 kl. 18:00 
Plats  Cella Nova och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 18:05. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
  
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Genomgång av Finlands Ekonomers medlemsundersökning 
● Sisu-skolning 
● Fullmäktigemöte 
● UU-möte 
● Kpv-möte 
● CellaTV igångsättning 
● Finlands Ekonomers förbundsmöte 
● Samkväm med WsTF 

 
 Lydia Nystén 
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● OVVS möte 
● Tutorernas jämlikhetsskolning 
● Hankeiternas välmåendegrupp workshop 
● Presidiemöte 
● Fullmäktigemöte 
● Samkväm med WsTF 
● OVVS kommunalval debattpanel 

 
 Angelina Mattbäck 

●  Fullmäktigemöte 
 

 Emilia Sparf  
● Fullmäktigemöte 
● UU möte 
● OVVS kommunalval debattpanel 
● SHS SSHV Kopomöte 
● Samkväm med WsTF 
● Lyckliga studerande challenge 
 

 Johannes Lövdahl 
● Samkväm med WsTF 
● Utdelning av gåva till Ollis 
 

 Ville Toivari 
● Inga anmälningsärenden 
 

 Kia Stenbacka 
● Lyckliga studerande challenge 
 

 Jonas Jansson 
● Tutorträff 
● Låtskrivning  
● Utdelning av gåva till Ollis 
● Lyckliga studerande challenge 

 
 Joakim Andersson 

● Tutorträff 
● Samkväm med WSTF 
● Utdelning av gåva till Ollis 

 
 Lisa Niemistö  

● Inga anmälningsärenden  
 
7 § CELLA NOVA 
 

 Cella är städat av Joakim och Jonas. Tutorevenemanget under fredagen var lyckat. Inköp av en 
ny damsugare diskuterades, Jonas kommer med ett förslag till nästa möte. En kort diskussion 
om ett Cella Öppet på sommaren.  

 
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
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 Höstens utbytesstuderande diskuterades i sin korthet. Ansökningarna till disciplinnämnden 
har kommit in och ett val återstår. En idé om en intressebevakningsskolning togs upp. 
Tentbibban skall förbättras i  framtiden.  

 
9 § STUDIESOCIALT 
 

 Nästa tutorskolning infaller 18.8 kl. 15:00. Tutorskolningen som ordnades gick bra och var 
lyckad. Jämlikhetsskolningen var lyckad. Mötet med Gekkos ordförande har ägt rum. ÅA 
Motion kommer informaeras om på Introdagarna istället för på Gulismässan. En diskussion 
om Gulisintagningen, bland annat om inbjudningar, ägde rum.  

 
10 § EKONOMI 
 

 Ekonomit och Alexander Ehrnrooth är fakturerade. Betalningar som gjorts togs upp. 
Prepkursföreläsningar skall betalas denna vecka. Dagssaldot nämndes.  

 
11 § NÄRINGSLIV 
 

 Cellas tv har fått annonsförfrågningar. Sponsorer för årsfesten samt halaren diskuterades. 
Guldkort för Fontana skall beställas idag.  

 
12 § NÖTTE 
 

 Tutorfotograferingen sköts upp pga regn. Ett halarmärke för Marit diskuterades. 
Styrelsehalarmärket diskuterades.  

 
13 § PROJEKT 
 

 Välmåendeenkätsmöte ägde rum på tisdag, detta möte diksuterades. Åminne har kontaktas 
angående tasting kväll inför årsfestens mat. Underorganisationernas aktviviteter diskuterades. 
”Hur man röstar i kommunalvalet” video skall filmas in under nästa veckan.  

 
15 § INFO & WEBB 
 
 Protokollen skall uppdateras på hemsidan. Kylterun skall marknadsföras. 
 
16 §  PROGRAM 
 
 Beställning till Cella diskuerades. Brännbollsevenemang diskuterades.  
 
17 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga. 
 
18 § AKTUELLT  
 
 Styrelsens sommaravslutning 
 Åminne har kontaktas angående tasting-kväll.  
  
 Samarbetsparter i projekt finansierat av STEA 
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 STEA skall förbättra välmående hos unga. SSHV skulle fungera som Folkhälsans 
samarbetspartener i detta. Ville skall ansvara om denna organisering.  

 
 Feedback Friday 

 Fråga om vår verksamhet som styrelse. Vad vi gör, var man kan hitta mötesprotokollen. Vad 
posterna gör.  

 
 SESS stipendium 
 Stipendiet kommer till Lydias konto och hon överför sedan summan till SSHV:s konto.  
  
 Planering av SSHVxSHS sommarträff 
 Idéer på program diskuterades.  
 
 Planering av styrelsens sommarträff 
 Idéer på program diskuterades. 
  
19 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
20 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls söndag 30.05.2021 kl. 18:00 vid Cella Nova och Microsoft Teams. 
 
21 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 19:40 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


